
  

Aan het college van B&W Almelo

Per mail: bestuurssecretariaat@almelo.nl

Almelo, 20 oktober 2019

Betreft: Verkeer in Grotestraat Noord

Geacht college,

 

Op 10 oktober jl. verscheen een artikel in TC Tubantia, waarin een proef met autoverkeer in een deel 
van de Grotestraat Noord per 1 november werd aangekondigd. De ondernemers in de Grotestraat 
Noord bleken zich niet in deze proef te kunnen vinden en hebben u dat ook (herhaaldelijk) laten 
weten. De Grotestraat Noord is ingericht als een voetgangersgebied (zonder stoepen). Dat roept de 
vraag op of dit gebied zonder aanpassingen wel geschikt is voor autoverkeer. Bovendien zijn er 
inmiddels, anders dan een paar jaar geleden meerdere winkels gevestigd in deze straat, waaronder 
een broodjeszaak met terras. De D66-fractie voelt zich overvallen door het besluit en de korte 
termijn waarop deze maatregel wordt ingevoerd. Wij hebben daarom de volgende vragen±

1. Waarom heeft u de raad niet over deze proef geïnformeerd?
2. Waarom stelt u de straat open voor autoverkeer ondanks de weerstand onder de 

ondernemers? Bent u bereid om (opnieuw) het gesprek met de ondernemers aan te gaan 
over de openstelling?

3. Bent u van mening dat de Grotestraat Noord op dit moment geschikt is voor autoverkeer? Zo 
ja, waarom? Zo nee, welke aanpassingen gaat u in deze straat aanbrengen?

4. Hoe gaat u de veiligheid van bijvoorbeeld de voetgangers en de bezoekers van het terras van 
de broodjeszaak waarborgen?

Op 13 februari 2018 heeft u de raad een brief gestuurd over een evaluatie van het autoverkeer in de 
Grotestraat Zuid waaruit bleek dat er met name in en rond het weekend sprake was van overlast. U 
schreef te willen werken met een kentekenherkenningssysteem. In die brief kondigde u aan dat u in 
het voorjaar van 2019 de raad hierover opnieuw zou informeren. Daarna hebben wij geen informatie 
van u ontvangen.

5. Is het kentekenherkenningssysteem ingevoerd? Wat zijn hiervan de resultaten?
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6. Heeft u opnieuw met de bewoners en ondernemers overlegd? Is de overlast inmiddels 
verminderd?

Hartelijke groet,

Namens de D66-fractie,

Jeroen Wiertz


